
Posudek školitele na magisterskou diplomovou práci Bc. Lucie Kalferstové

"Optimalizace (pro )enzymové terapie rakoviny".

Lucii Kalferstovou jsem mel možnost poznat již pri rešení bakalárské diplomové

práce, kdy se zabývala proenzymoterapií melanomu. Byl jsem rád, že se rozhodla u me

pokracovat, protože jsemji poznal jako cloveka velmi zodpovedného a precizního. Jako téma

magisterské diplomové práce jsem jí zadal optimalizovat proenzymoterapii maligních nádoru,

vyzkoušet, co lze a co nelze vylepšit, kde jsou rezervy terapie. Lucie se tohoto úkolu zhostila

velmi dobre. Nebyla to nikterak prímocará cesta, bylo treba mnohé metody vyzkoušet a

optimalizovat. Rozsah práce a množství relativne casove nárocných merení bylo velké. Lucie

si vše dokázala zorganizovat a samostatne provést, na takové veci, jako jsou prázdniny apod.

nikdy ohled nebrala a systematicky postupovala dopredu. Její práce byla soucástí mozaiky

studia proenzymoterapie, na které pracovali a pracují i další studenti v rámci bakalárských a

magisterských prací. Její príspevek do této mozaiky skvele zapadl a dobre koreloval

s biologickými a analytickými studiemi ostatních.

Zodpovedný a systematický prístup Lucie Kalferstové byl znát v každém kroku její

práce. Bylo opravdu potešující videt napr. její systematickou práci s literaturou. Vedce však

nedelá jen pracovitost, ale i kreativita. Bylo jsem rád, když rešení, kterájsem navrhoval,

odmítla a prišla s vlastním a lepším nápadem. V dnešní dobe je rovnež duležitá schopnost

zaclenit se do týmu a umet spolupracovat. I v této oblasti je Lucie Kalferstová velmi

príkladná, její ochota komukoli pomoci a prispet k vyrešení potrebných úkolu byla vždy

obdivuhodná. Byl bych rád, kdyby se Lucie vydala smerem vedeckým, predpoklady pro to

má.
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